

|  |  |  |  |                       |  |
|--|--|--|--|-----------------------|--|
| Dagsorden og referat   |  |  | <b>Dato:</b> 18. maj<br>2020   | <b>Tid:</b> kl. 18-20 | <b>Sted:</b> Teams                             |
| <b>Emne:</b> Skolebestyrelsesmøde  |  |  | <b>Mødedeltagere:</b><br><u>Fra skolens side:</u><br>Jeff Bjørn Christensen, Tine Bergh, Nina Faxe og Pernille Prag<br>Gæst: Anders Brandt<br><br><u>Fra elevside:</u><br><br><u>Fra forældreside:</u><br>Cecilia Lucia Fava, Charlotte Franch Klitgaard, Marianne DeVeny, Rikke Baskjær Autrup, Tina Nørregaard Poulsen, og Per Holde<br><br>Afbud: |                       |  |
| <b>Roller:</b><br>Ordstyrer: Tina Nørregaard Poulsen<br>Referent: Jeff Christensen |  |  | <b>Forbered:</b><br>På dagsorden og vedlagte bilag   |                       |  |
|  |  |  |  |                       |  |
|  | <b>Emne</b><br>(hvorfor: forberedelse) | <b>Formål med punktet</b><br>(hvad skal vi udrette?) | <b>Proces</b><br>(hvordan behandler vi emnet)  | <b>Varighed</b>       | <b>Beslutning</b><br>(referat – hvem gør hvad) |
| 1.   | Godkendelse af dagsorden               | At godkende mødets dagsorden                         | Tilkendegivelse fra bestyrelsen  | 5 min                 | Godkendt                                       |

|    |  |   |                                 |        |   |
|----|--|---|---------------------------------|--------|---|
| 2. | Opfølgning fra sidste møde                       | Er der punkter der har behov for opfølgning   | Bestyrelsen kan byde ind        | 5 min  |   |
| 3. | Nyt om Elevrådet                                 |   | Elevrådet/Pernille orienterer   | 10 min |   |
| 4. | Information fra ledelsen om genåbning            | Status på åbningen af 0-5 kl.<br>Planen for åbning for 6-9 kl   | Nina informerer                 | 30 min | <p>De store er mødt ind på skolen i dag. Ledelsen håber på ro til at komme videre med næste skoleårs planlægning. Har i dag sendt første runde rundt med dansk og matematiklærer.</p> <p>Der er udsendt skemaer og bemanning for 6.-9. klasse, lærerne har muligheden for selv at veksle mellem netbaseretundervisning eller tilstede på skolen.</p> <p>Har set der er en udfordring med perioderne ty/fr timerne på årgangene, da vi ikke må blande eleverne - bliver det netbaseret. Ledelsen er ved at lave en plan.</p> <p>0.-5.klasse er tilbage i deres egen klasse og klasselokaler.</p> |
| 5. | Information fra ledelsen                         | Plan for indhentning af manglende undervisning.<br>Skal vi få et møde med Paw, hvis ja hvad skal vi konkret have af resultat? | Nina informerer + dialog        | 30 min | <p>Ledelsen har kommet med et forslag hvor at der omlægges noget understøttende undervisning til fagundervisning på den kommende 9. årgang.</p> <p>SB beslittede at omlægge 2uuv-timer til naturfag for alle tre klasser og for b-klassen 2 uuv-timer til engelsk.</p> <p>Der er planlagt 4 anderledes uger hvor der kan planlægges fagdage.</p> <p>Formanden laver et skriv til Paw vedrørende en ekstra bevilling på en årsnorm til den kommende 9.årgang pga. den manglende undervisning.</p>  |
| 6. | Orientering om skolen her og nu herunder økonomi | Informationer om skolens drift og tiltag  | Nina, Jeff og Anders orienterer | 10 min | <p>Vi har slået en lærerstilling op på JPS.</p> <p>SiH har to lærerstillinger + en deltids pædagog.</p>   |

|    |                              |  |   |        |  |
|----|------------------------------|--|---|--------|--|
|    | og ansættelser/afskedigelser |  |   |        | Ansættelsessamtalerne er i uge 23  |
| 7. | Skolebestyrelsens principper | Liste over principper, aftale om hvem laver hvilke | Opfølgning og beslutning i forhold til listen som er nedenfor | 15 min | Der bliver sat to punkter på til næste møde 4 og 5 (se nedenunder) til gennemlæsning og godkendelse. |
| 8. | Eventuelt                    |  |   |        |  |
| 9. | Næste møde                   |  |   |        | 17. juni kl. 18. til 20.   |

## Skolebestyrelsens principper

| <b>Lov fastlagte principper</b>   | <b>Titel</b>   | <b>Status</b>             | <b>Plan</b>  |
|---|--|---------------------------|--|
| 1)undervisningens organisering, herunder elevernes undervisningstimetale på hvert klassetrin, skoledagens længde, understøttende undervisning, holddannelse, samarbejder efter § 3, stk. 4, 1. pkt., eventuel undervisning efter § 5, stk. 4, udbud af valgfag, specialundervisning på skolen og elevernes placering i klasser, |  | mangler                   | Cecilie laver oplæg til ramme og sender det til Jeff og Nina for udfyldelse af rammen. Aftalt klar til møde 25.03.2020 |
| 2)skolens arbejde med elevernes udvikling i skolens faglige og sociale fællesskaber   |  | Mangler<br>Tina har oplæg | Oplæg sendes til alle, som bedes læse og give input til mødet 25.03.2020   |
| 3)adgangen til at opfylde undervisningspligten ved at deltage i undervisningen i den kommunale musikskole eller ved eliteidrætsudøvelse i en idrætsforening, jf. § 33, stk. 9   |  | Mangler<br>Tina har oplæg | Oplæg sendes til alle, som bedes læse og give input til mødet 25.03.2020   |
| 4)samarbejdet mellem skole og hjem, og om skolens og forældrenes ansvar i samarbejdet   | Princip for kommunikation mellem skole og hjem                           | Sidst godkendt 26.06.2017 | Skal godkendes igen, gøres 25.03.2020  |
| 5)underretning af hjemmene om elevernes udbytte af undervisningen   | Princip for underretning af hjemmet om elevens udbytte af undervisningen | Sidst godkendt 26.06.2017 | Skal godkendes igen, gøres 25.03.2020  |
| 6)arbejdets fordeling blandt det undervisende personale   |  | Mangler<br>Tina har oplæg | Tina sender oplæg ud, behandles til april mødet  |
| 7)fællesarrangementer for eleverne i  | Principper for skole-og  | Sidst godkendt 04.06.2013 | Trænger til opdatering.  |

|  |   |                                   |  |
|--|---|-----------------------------------|--|
| skoletiden, lejrskoleophold, udsendelse i praktik m.v.     | forældrearrangementer<br>Princip for lejrskoler | Godkendt ?                        | Behandles på april mødet<br>Ok   |
| 8)skolefritidsordningens virksomhed                        |   | Oplæg behandlet på tidligere møde | Pernille gennemgår oplægget sammen med Randi og har det klart til mødet den 25.03.2020 |
|  |   |                                   |  |
| <b>Forslag til andre principper</b>                        |   |                                   |  |
| Princip for skolens arbejde med ordblindhed og talblindhed |   | Tina har oplæg                    | Tages til maj mødet  |